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朝陽科技大學
092學年度第2學期教學大綱
Course Schedule
	當期課號
	1509
	Course Number
	1509

	授課教師
	呂昭慧
	instructor
	LU,JAU HUI

	中文課名
	構成(二)
	Course Name
	Composition (2)

	開課單位
	視覺傳達設計系(四日)一A
	Department
	

	修習別
	必修
	Required/Elective
	Required

	學分數
	2
	Credits
	2

	課程目標
	本課程主要引導學生對於基礎元素(點線面)、抽象造形、元素組織、立體構成、色度的構成、造形發想法、構成與環境等相關問題進行探討。
	Objectives
	The purposes of this course are to learn how to deal with :(1) The basic elements of form--point, line and plane, (2)abstract forms, (3)the organization of visual elements (4)3-dimensional forms, (5) the minimal chroma & the maximal chroma, (6)the method

	教材
	課程內容講授、設計練習、口頭發表、作品評析及討論。
	Teaching Materials
	lecture, oral presentation, practicing, criticizing and discussing works.

	成績評量方式
	1.各主題作業之成績平均占80%。 

2.平時成績占20%。
	Grading
	1.design works 80% 

2.Study attitude 20%

	教師網頁
	

	教學內容
	本學期課程在於引導學生對於抽象造形、立體構成、色彩構成、造形與環境等相關問題進行探討。主要內容為:1.抽象造形探討。2. 立體構成--積層造形探討。3.色彩實驗。4.環境與造形。
	Syllabus
	The purpose of this course is to learn how to deal with abstract forms, 3-dimensional forms, color problems and forms in environment. The main items are： 1.abstract forms  2.three-dimensional forms 3.the experiment of color 4.forms and environment.


尊重智慧財產權，請勿非法影印。

